
 
 
 
 

Protokoll 
Styrelsemöte onsdagen den 18 maj 2017 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Ann Davidsson (AD), Stig Olsson (SO), Göran Tärnqvist (GT), Elin Tärnqvist 
(ET), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL).  
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön och sedan delade JÖ sina svar på frågorna: Vad är du tacksam för? Vad är en 
utmaning i ditt liv just nu? och Hur har du det med Gud? Efter det bad vi för varandra och för mötet. 
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg. 
 
4. Föregående protokoll 
Protokollet lades till handlingarna efter genomgång.  
 
5. Jonas 
Sköllersta: JL har träffat Elin Westöö, pastor i Sköllersta, och pratat om på vilka sätt vi som 

församlingar kan finnas till stöd för varandra. Förslagen som de ser ut nu är att vi fortsätter med 

gemensamma skärtorsdagsgudstjänster, att vi ser om vi kan göra något för församlingsbarn i låg- och 

mellanstadieåldrar tillsammans och att vi kan bjuda in till Alpha tillsammans. Styrelsen beslutade att 

arbeta för detta.  

 
Bilda: JL har också varit på studieförbundet Bildas kontor och pratat med dem om vad de kan stötta 
oss med. Deras stöd handlar om material, ekonomi och utbildning. Det vi gör i gengäld är att vi 
rapporterar våra arrangemang till dem. JL bedömer att administrationen är rimlig i förhållande till det 
vi får tillbaka och styrelsen beslutade att gå vidare med detta.  
 
Valborgs: JL redogjorde för att inga tonåringar kom under valborgskvällen. Lärdomen är att alltid ha 
en kärna av människor i målgruppen som faktiskt vill vara med innan man sjösätter något projekt.  
 
6. Diakoni 
Programrådets planering för hösten: Programrådet har gjort ett utkast till program för hösten. 
Styrelsen justerade programmet, vilket finns bifogat till protokollet.  
 
Vision & vägmärken 2017 – JL gjorde en delavstämning av hur vi ligger till i förhållande till våra 
vägmärken. Det är med stor glädje vi ser att människor har kommit till tro och döpts. Viljan att hitta 
bönevänner är också mycket positivt. Samtal fördes om hur vi följer upp och rotar dessa två.  
 

NÄVESTAKYRKAN 

 



Våra asylsökande: De människor vi lärde känna i Kvarntorp har nu börjat få sina beslut. En första 
familj har fått nej. RD och Ethel Davidsson har träffat dem och troligen kommer det beslutet att 
överklagas. RD redogjorde för läget med bostäder om/när några familjer får stanna. 
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 170 502kr, och kostnader på 159 279kr, vilket ger ett 
resultat på 11 023kr. 
 
Hemsidan – presentationsvideo: JÖ har tillsammans med Ida Örnberg på styrelsens uppdrag gjort en 
video som beskriver församlingens vägmärken. Styrelsen tittade på den och beslutade att lägga upp 
filmen på hemsidan.  
 
Ombyggnad cafédelen: RD, ET och JÖ redogjorde för en tidsplan för projektets olika delar. De visade 
också en uppdaterad version av planlösning. Tidsplan och planlösning justerade något.  
 
Brandskydd: JÖ har gjort en mall för detta som behöver kompletteras med några lokalspecifika 
uppgifter som är avhängiga den nya planlösningen. 
 
8. Övriga frågor 
Arbetsdag: En arbetsdag beslutades till den 10 juni.  
 
10. Nästa sammanträde 
Onsdagen den 14 juni kl 19.00 
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


